
Protokół Nr 67/10
Z posiedzenia Komisji  Budżetu, Planowania i Finansów odbytego w dniu 18.10.2010 r. Początek 
posiedzenia godz. 17.30, zakończenie 19.00.
Obecni Członkowie Komisji :
1.Genowefa Pohoska -
2. Anna Klepacz -
3.Zofia Ujma - 
4. Tadeusz Bierowski –
5. Piotr Tyrawa - 
Nieobecni usprawiedliwieni: 
Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji: 
1. Z-ca Skarbnika K. Rogowska
2. Pani Ewa Kucuk
3. Pan Przew. RM T. Cwynar

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.
3. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  stawek  podatku  od  środków 

transportowych.
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie w roku 2010.
5. Rozpatrzenie (ponowne) wniosku Ludowego Zespołu „Kowarskie Wrzosy” o zwiększenie 

dotacji na działalność w roku 2011
6. Sprawy różne.

STRESZCZENIE  PRZEBIEGU  OBRAD

Ad1.
Przewodnicząca otworzyła posiedzenie Komisji, przywitała wszystkich przybyłych. Następnie 
przedstawiła porządek obrad , który został przyjęty.

Ad2.
Projekt uchwały podatkowej w sprawie  określenia stawek podatku od nieruchomości przedstawiła 
Pani Ewa Kucuk,  pracownik Referatu Księgowości. Na wstępie przybliżyła Obwieszczenie 
Ministra Finansów w sprawie górnych stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych w 2011r. 
Dalej przedstawiła projekt uchwały i jej uzasadnienie. Wyjaśniła ,że zgodnie z Komunikatem 
Prezesa GUS górne stawki kwotowe w podatku od nieruchomości, podatku od środków 
transportowych oraz opłat lokalnych  ulegają corocznie zmianie na następny rok podatkowy .W 
pierwszym półroczu roku 2010  w stosunku do analogicznego okresu roku poprzedniego wskaźnik 
cen towarów i usług konsumpcyjnych wzrósł o 2,6% (M. P. Nr 51 z 2010r poz. 
688).Zaproponowane stawki podatku od nieruchomości na rok 2011 dotyczące budynków lub ich 
części zwiększają się   zgodnie ze wskaźnikiem cen towarów i usług konsumpcyjnych tj. o  2,6%. 
Następnie Pani Ewa przedstawiła trzy wersje dokonanej symulacji naliczenia stawek podatkowych 
dotyczących gruntów na dzień 2010.09.2010r. biorąc pod uwagę wpływy do budżetu na rok 
2011.Komisja  przyjęła pozytywnie zaproponowane stawki w wersji pośredniej tj: od gruntów 
związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej –stawka 0,80 zł od 1m2.Następnie od 
gruntów pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni wodnych 4,15 zł od 



ha powierzchni, od gruntów pozostałych, w tym na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 
pożytku publicznego przez organizację pożytku publicznego- stawka 0,35zł od 1m2. Na 
zakończenie Pani Kucuk podkreśliła ,że zaproponowane stawki podatku od nieruchomości na rok 
2011 nie przekraczają górnych stawek kwotowych ogłoszonych w obwieszczeniu Ministra 
Finansów (M.P. z dnia 06 sierpnia 2010roku Nr 55, poz 755). Ogólnie, zwiększone stawki podatku 
od budynków i ich części o wskaźnik 2,6% oraz od gruntów w wersji pośredniej, pozwolą na 
zwiększenie dochodów budżetu w roku 2011 o kwotę 209.278.06 zł. Komisja ze względu na 
zmniejszające się dochody budżetu już w I półroczu roku 2010 z tendencją do pogłębiania się tego 
stanu rzeczy w II półroczu oraz w roku przyszłym zaopiniowała pozytywnie wersję pośrednią 
projektu uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości.( trzy głosy za , jeden wstrzymujący 
się, jedna osoba przed  głosowaniem wyszła).

Ad3.
W toku dalszego posiedzenia Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie określenia stawek 
podatku od środków transportowych. Pani Kucuk podkreśliła, że zaproponowane stawki od 
środków transportowych na rok 2011 wzrastają o 2,6% tj. o wskaźnik cen towarów i usług 
konsumpcyjnych. Nie przekraczają górnych granic stawek podatkowych ogłoszonych w 
obwieszczeniu Ministra Finansów z dnia 30 lipca 2010 roku w sprawie górnych granic stawek 
kwotowych podatków i opłat lokalnych( M.P. nr 55, poz.755). Nie są również niższe od stawek 
minimalnych ogłoszonych w obwieszczeniu Ministra Finansów z dnia 11 października 2010 roku. 
Uwzględniając proponowany wzrost o 2,6% dochodowa strona  budżetu w roku 2011 zwiększy się 
o kwotę 3.600 zł. Komisja pozytywnie oceniła projekt uchwały w sprawie określenia stawek 
podatku od środków transportowych( pięć głosów za).

Ad4.
Następnie został rozpatrzony projekt budżetu w sprawie zmian w budżecie Miasta na rok 2010. 
Komisja po zapoznanie się ze stroną zwiększającą dochody budżetu jak i ze zmianami w zakresie 
strony wydatkowej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Ad5.
Następnie Komisja rozpatrzyła  ponownie pismo Ludowego Zespołu „Kowarskie Wrzosy”  w 
sprawie zwiększenia dotacji na realizację ich potrzeb ( zakup nowych strojów,  zatrudnienie 
dodatkowego muzyka i inne).Komisja uznała ,że Zespół dzięki własnej pracy, społecznemu 
zaangażowaniu członków  rozwija się , pracuje na rzecz Miasta wzbogacając ofertę artystyczną 
organizowanych imprez ,także w regionie promując  Kowary .
Wniosek:
Biorąc pod uwagę  powyższe argumenty Komisja jednogłośnie wnioskuje do Pana Burmistrza 
o zwiększenie dotacji na potrzeby materialnie i działalność artystyczną Zespołu w roku 2011.

Ad5 .
W sprawach  różnych  Komisja  ustaliła  termin  następnego  posiedzenia  tj.  21.  10  .  2010r.(  po 
zakończeniu sesji). Przewodnicząca podziękowała Pani Skarbnik, Pani Ewie Kucuk oraz członkom 
za udział w pracy Komisji. Wobec braku spraw innych zamknęła posiedzenie Komisji.

Wnioski Komisji:
1. Jak w streszczeniu obrad.

Protokołowała                                                                      Przewodnicząca Komisji 
                                                                                           
G. Pohoska                                                                                   G. Pohoska


